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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest: „Będziemy współpracować z władzą centralną, aby rozwijać lokalny
biznes. Kierując się zasadą “biznes przyciąga biznes,” będziemy zabiegać o lokowanie przez rząd
większej ilości inwestycji strategicznych na terenie Gliwic.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2. Jakie inwestycje zostały w naszym mieście lokowane dzięki działaniom podjętym po objęciu
przez Panią urzędu?
3. Jakie rozmowy i z kim są prowadzone by na terenie naszego miasta powstały nowe inwestycje
strategiczne?
4. Czy planuje Pani podjąć działania ratujące strategiczne zakłady, które już teraz znajdują się w
naszym mieście, a ich kondycja po ponad roku rządów koalicji 13 grudnia znacząco pogorszyła się?
Czy podmie Pani działania zmierzające do realizacji umowy i przekazania ZM Bumar Łabędy 850
mln, wstrzymanych przez zarząd PGZ powołany przez partię, którą Pani reprezentuje? Środki, które
zostały wstrzymane, pozwolą na uruchomienie nowej produkcji i znacząco poprawią kondycję ZM
Bumar Łabędy. 

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,


